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Agenda G5 overleg — 12 oktober

1. Actualiteit

Rondje langs de tafel over actualiteiten.
2

3. Evenementenbeleid

Hierbij een update van de uitvoering van het
evenementenbeleid (zoals omschreven in de Kamerbrief
van november 20).
De activiteiten van het CIT richten zich op het inspireren,
informeren en verbinden van ontwikkelingen op het gebied
van topsportevenementen. Op 22 juni was de eerste

partnerbijeenkomst. Deze is goed verlopen. Het ging daar
over o.a. de Nationale Topsportevenementen Strategie en

de spreiding van topsportevenementen over Nederland. Er

was veel (digitale) interactie en er waren meer partijen
aanwezig dat ‘the usual suspects’. Het vervolg staat

gepland op 8 november in Papendal.
Tijdens deze bijeenkomst wordt ook de monitor en het
dashboard gelanceerd. Deze worden geplaatst op een site,
waar de ambities, monitor, onderzoeken en best-practises
ook vindbaar zijn.
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Ook het versnellingsprogramma duurzame

sportevenementen loopt. Begin november is er een

bijeenkomst waarbij de kopgroep hun ambities zal delen.

Ook wordt er gewerkt aan een monitor. Deze monitor zal

zich baseren op de monitor van de Green Deal festivals.

Tijdens het Olympic Festival was er een pilot voor het

MAP. Daarnaast is de VSG bezig met een stuk ter

voorbereiding van een maatschappelijk
activatieprogramma voor topsportevenementen.
De HAN en HHS zitten in de afrondende fase van de

verkenning van het onderzoeksprogramma over de

maatschappelijke waarde van topsportevenementen. Zij
hebben onlangs hun bevindingen gedeeld met het CIT en

een aantal mogelijke vervolgstappen voorgesteld. Daar

wordt op dit moment vorm aan gegeven.

4. Stand van zaken bij verschillende steden mbt tot

corona.

Sinds 26 juni kan iedereen weer normaal sporten en

bewegen en is publiek bij amateursport zonder beperking
welkom. Sinds 25 september moet in de sporthoreca een

ctb gevraagd worden, conform regels voor de horeca. Hier

is voor gekozen omdat de sporthoreca in het voorjaar

graag gelijk behandeld wilde worden met reguliere horeca.

Wel heeft de sporthoreca een soepelere regel mbt afhaal

dan reguliere horeca. De inzet van ctb in de sporthoreca

gaat over het algemeen goed, al lopen de vrijwillige
organisaties wel tegen handhavingsvraagstukken aan.

Ook bij topcompetities moet publiek een ctb laten zien. Dit

lijkt over het algemeen goed te gaan, wij horen geen

problemen van competitieleiders

De steunpakketten voor de amateursport zijn in de

afgelopen periode goed gevonden en lijken er goed in te

zijn geslaagd om de financiéle schade bij
amateursportorganisaties en exploitanten van

accommodaties te beperken. De input vanuit de G5 bij het

ontwikkelen van de regelingen is daarbij erg waardevol

geweest. Je kan aangeven dat we kijken naar de huidige
stand van maatregelen in de sport en de werking die het

steunpakket tot nu toe heeft gehad. Op basis van die

maatregelen en de afspraken met Financién is onze lijn nu

om het steunpakket voor de amateursport niet te

verlengen naar Q3 of verder. We blijven uiteraard in

gesprek met de sport en gemeenten over de impact van

corona op de sport, mede aan de hand van de monitoring
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van het Mulier Instituut. Ook houden we met twee grote
exploitanten van zwembaden de vinger aan de pols met

betrekking tot de financiéle positie van grote
accommodaties.

Mogelijke vragen:
- Vraag steden naar de stand van zaken in de sector irt

de corona-maatregelen. Welke (rest) effecten zien zij?
Dit kan betrekking hebben op sportdeelname of de

organisatorische en financiéle positie van

sportaanbieders.
- Vraag steden naar hun recente ervaringen mbt de inzet

van corona-toegangsbewijzen in de sportsector (horeca
en topcompetities).

Herstel in Rotterdam gaat echt slecht. 78% in 2019 en 55%

in 2021. Groep 12-16 jaar. Komt nu een niet fitte generatie.

Landelijk onderzoek nodig?

als je daarmee begint dan krijg je ook de omgeving
aan het sporten. Je moet ergens beginnen.

Onderzoek behoefte is er ook in eindhoven.

Naar de groep (6-12 jr) die voor corona meer sportte en nu

minder . landelijke cijfers naast stedelijke cijfers leggen.
Waarom die verschillen? Rotterdam : teruggang inkomen

ouders.

Belemmeringen voor kinderen om te sporten? Ouders aan

een baan te helpen.

BE nog niet die cijfers als het om corona gaat. Met steun

aardig overeind gehouden.

Uitnodiging : urban sport. Sportpark bezoeken.

Bij corona en sport: steunpakketten hebben geholpen, zorg

zit in de sportdeelname. Dat zakt weg. Zitten nu in corona

herstelfase, zit meer in sportparticipatie.

Kunnen minder goed terecht bij sport. Zoektocht als je niet

bij de
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Waar ga je je straks oprichten/ambitie? Sport. Hoe gaan jullie

helpen om die doelgroepen te bereiken?

Korte termijn nog €én inplannen.

Op formatie inzet. = 3 sporen.

En Corona.

Bezoek ISL

BEGIN NOVEMBER

5. Regeerakkoord

Je kan aangeven dat er meerdere ontwikkelingen spelen
rondom een nieuw Regeerakkoord waar je ook de G5

actief wil betrekken bij de uitvoering, zoals Bewegen het

nieuwe normaal, de doorontwikkeling van de

sportakkoorden en de verdiepingsslag op de sportwet.

Mogelijke vragen:

- Vraag de G5 naar hun ideeén over de rol van de (grote)

gemeenten in Bewegen het nieuwe normaal en

inzichten t.a.v. de verdiepingsslag op de sportwet.

Sport mee laten lopen bij andere directies en de breedtesport kant. Mee laten

lopen bij bewegen nieuwe normaal. Interdepartementaal mee op trekken.

Discussie met de sportwet en de motie. Verdiepingsslag, welke doelgroep?
Voor wie doen we het dan?

Hoe zorg je voor voldoende ruimte voor sport en bewegen richting de stad? En

financiering. (NEEKIZCN)

Financiering van sportaccomodaties (DH). Vraagt financiering voor de

komende jaren. Nu niet op orde. Daarnaast in staat om die dingen op een

goede manier te exporteren. Financiering hoofdprobleem voor Sport in de

toekomst.

samenhang zoeken met andere departementen om dit op te lossen.

Vraag boven de verdiepinggslag. Vraag; wat willen we nou en wie wil je
hiermee bereiken?

BEE: wij hebben het eea al hierover klaar, onderzoeken zijn al

gedaan.

IEE q- je de bestaande sporters ondersteunen of de nieuwe sporters?
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BEY roe stimuleer je nou een beweegvriendelijke stad? Dat je mensen naar

buiten haalt? En natuurlijk op vitaliteit.

Aandacht voor kabinet is giga prijstijgingen die overal zijn, onderhoud maar

ook door de energietransitie. (VSG) aanbestedingen van bouwprojecten die

gigantisch mislukken.

Of exploitatie door hoge energie rekeningen.

EEE: zit midden in aanbesteding voor zwembad maar wij tillen het

een niveautje hoger. Want het speelt overal.

BB uit hectiek van de dag.

IEEE: kijken niet naar de doelgroepen

Rotterdam: global active city te worden. Inzetten op brede infrastructuur,
meer fietspaden, meer wandelpaden. \

1. Gaan we sportakkoorden door ontwikkelen en op welke manier? = houden

we de rekening in stand of gaan we verder met iets anders met het zelfde

doel.

2. bewegen nieuwe normaal, sport en bewegen ruimte in de stad geven

3. opgave om verdiepingsslag te maken op sportraad advies op weg naar een

sport wet.

Onderwerp: sturen op sport

BE ozan we ook niet solistisch doen en nauw jullie als partners betrekken.

Uitwerking deelakkoord zes zit ook in punt 1.

Onderzoek van betrokkenheid topsportaccommodaties. 5.1.2e

doet een ronde over topsportaccommodaties. Komt uit deelakkoord zes.

Eigenlijk is er uit deelakkoord zes nog niks gebeurd. (IIIGEEEN)
evenementen beleid, subsidie, etc. toch veel gebeurd. Talentontwikkeling.

Maatschappelijke waarde etc.

Op weg naar OS kan je niet het hele systeem te veranderen.

Lokale setting sportakkoorden hebben we nu en daar moet je op voortbouwen.

BE lokaal hebben we nodig.
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6. Regeling breedte functies.
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